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Concept 12 juni 2017, 10.00 uur 

Verslag DB-vergadering 
8 juni 2017, 9.00-11.00 uur,  

ODZOB, Wal 28, Eindhoven, vergaderruimte 0.6 

 

aanwezig mevrouw W.J.F. van der Rijt, voorzitter 

(portefeuille communicatie, externe betrekkingen en marketing) 

de heer A.P. d’Haens (toezicht en handhaving)  

 de heer J.J.C. van den Hout  (portefeuille wetgeving, takenpakket,    

 vergunningverlening, kwaliteit, vanaf punt 2.a) 

de heer L.J.M. van de Moosdijk (P&O)  

mevrouw M.-A. Schreurs (portefeuille ICT, innovatie, RO/bouwen/archeologie, t/m punt 4.d) 

de heer P. Wijman (portefeuille financiën) 

mevrouw J.M.L. Tolsma, Omgevingsdienst ZOB, secretaris 

de heer J.M. Bontenbal, Omgevingsdienst ZOB, plaatsvervangend secretaris 

mevrouw J. le Pair, Omgevingsdienst ZOB, verslaglegging 

 

afwezig - 

    

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 9.10 uur.  

Het DB vraagt aandacht voor het feit dat er erg veel inhoudelijk stukken op de agenda staan, waaronder bij 

ingezonden brieven. Bepaalde onderwerpen, zoals reacties op brieven, kunnen door de directie worden 

afgehandeld, na afstemming met de portefeuillehouder. De ingekomen brief kan dan alleen ter kennisname 

zonder begeleidend voorstel, worden geagendeerd.  

 

2.   Mededelingen en ingekomen/verzonden stukken 

 

2.a Ingekomen brief principebesluit vier Kempengemeenten overheveling verzoektaken ODZOB d.d. 1 mei 

2017 inclusief DB-voorstel met reactie op principebesluit 

Het DB stelt het voorstel met terugwerkende kracht vast. Mevrouw V.d. Rijt koppelt terug over het overleg 

dat heeft plaatsgevonden van mevrouw V.d. Rijt, de heer V.d. Moosdijk en mevrouw Tolsma met de 

portefeuillehouders VTH op 7 juni. Het terughalen van verzoektaken is uiteindelijk een afweging van de 

deelnemers. Het gesprek heeft opgeleverd dat de teruggang in afname van taken is beperkt (van 9 ton naar 

2,2 ton). Ook is een beroep gedaan op de collectiviteitsgedachte. Het is belangrijk om transparant te blijven 

en in elkaars nabijheid. De belangrijkste overweging voor de Kempengemeenten is de grotere nabijheid van 

de GRSK ten opzichte van de ODZOB; het kan echter niet zo zijn dat de ODZOB op grotere afstand komt te 

staan van de vier Kempengemeenten vanwege de opdrachtgevende rol van de GRSK. ODZOB kan en zal 

zowel ambtelijk als bestuurlijk rechtstreeks de contacten onderhouden met de Kempengemeenten.  M.b.t. 

personeel is toegezegd dat de GRSK de medewerkers van de ODZOB die hun opdrachten kwijt raken, in een 

persoonlijk gesprek de achtergrond hiervan zal toelichten. Verder is uitgesproken dat bij boventalligheid bij 

de GRSK de ODZOB een rol kan spelen. Van het overleg wordt een verslag gemaakt, dat zal worden 

ingevoegd in het AB-voorstel waarin is opgenomen wat het DB heeft gedaan, hoe de risico’s zijn 
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teruggebracht en wat de argumenten zijn waarmee wordt aangegeven dat het niet gewenst is dat andere 

deelnemers deze beweging maken. Vanuit de rol als toezichthouder is de provincie niet content met deze 

ontwikkeling. Bij veel andere gemeenten zie je een tegengestelde beweging. Via een organisch proces wordt 

bekeken welke (extra) taken bij de ODZOB neergelegd kunnen worden. Indien de GRSK de ODZOB alleen als 

“expansievat” gebruikt zou een ander tarief in rekening kunnen worden gebracht. Helder is gemaakt dat de 

GRSK geen opdrachtgever is, dat zijn de individuele gemeenten. De besluitvorming m.b.t. terughalen 

verzoeken in colleges/raden en de GRSK moet nog plaatsvinden. 

 

2.b. Brief Productenverantwoordelijkheid Nederland aan besturen/directie Omgevingsdiensten van RUD’s 

d.d. 27 maart 2017 over Toezicht Recycling Agenda Circulaire Economie 

Het DB heeft geen opmerkingen op het voorstel. 

 

2.c Ingekomen brief gemeente Someren toezicht en handhaving d.d. 13  april 2017 inclusief DB-voorstel en 

concept-reactie, ter vaststelling 

Het DB stelt het voorstel vast en doet de suggestie dat gemeente Someren een keer een toelichting geeft op 

hun interessante gebiedsgerichte aanpak.   

 

2.d Uitnodiging bestuursleden Omgevingsdiensten voor conferentie Governance in september 

Mevrouw Van de Rijt en de heer Van de Moosdijk zullen namens het DB deelnemen. De heer V.d. Hout is 

sowieso aanwezig. Mevrouw Tolsma zal de AB-leden de heer Van Schuppen, mevrouw V. Extel en de heer 

Kuijken benaderen. 

   

3.   Verslag(en), actiepuntenlijst(en) en besluitenlijst(en) 
 

3.a Verslag DB-vergadering 6 april 2017, concept d.d. 10 april 2017 9.00 uur 

Het DB stelt het verslag met dank aan de notulist ongewijzigd vast. 

 

3.b Besluitenlijst DB-vergadering DB-vergadering 6 april 2017, concept d.d. 10 april 2017 9.00 uur 

Het DB stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast. 

3.c Actiepuntenlijst DB-vergadering 6 april 2017, concept d.d. 10 april 2017, 9.00 uur, ter vaststelling 

Het DB stelt de actiepuntenlijst ongewijzigd vast. 

4. Beleidsontwikkelingen 
 

4.a Lidmaatschap Bureau Inkoop en Aanbestedingen Zuidoost Brabant (BIZOB) 

De reactietermijn voor gemeenten zal worden verruimd naar medio oktober. Inclusief deze wijziging stelt 

het DB het voorstel vast.  

4.b  Verbeterplan kwaliteitscriteria 

Het DB benadrukt het belang dat in de notitie is aangegeven dat de situatie verbetert en dat in 2018 de 

gewenste situatie zal worden bereikt.   

Gesproken wordt over de vorm van de presentatie over kwaliteitscriteria in het AB van 29 juni. De 

presentatie dient gehouden te worden vanuit de positie van de ODZOB. Indien gewenst kan de 

verantwoordelijke manager voor dit onderwerp de genoemde medewerkers van gemeente Veldhoven hierbij 

betrekken (als illustratie voor een gemeentelijke aanpak). Benadrukt dient dan te worden dat een gemeente 

eerst zelf beziet hoe zij kan voldoen aan de kwaliteitscriteria, in tweede instantie naar de ODZOB kijkt, en in 

laatste instantie naar andere gemeenten waarmee samengewerkt wordt. 

 

 



 

Pagina 3 van 4 Verslag verg. DB d.d. 8 juni 2017         Versie 12 juni 2017, 10.00 uur 
Z.78052/D.264886 

4.c Regionaal operationeel kader milieutoezicht 

Het DB stelt het beleid vast. Dit beleid wordt eerst in het AB en vervolgens door de colleges vastgesteld (na 

het AB ontvangen de colleges een mailing). Bij het verzenden van de AB-stukken zullen de ambtelijk 

ondersteuners erop geattendeerd worden dat, zeker de inhoudelijke stukken, vooraf in het college dienen 

te worden afgestemd. Omdat het in dit kader ook plustaken betreft, vindt ook vaststelling door colleges 

plaats (en is het proces anders dan bij het asbestbeleid). In deze wordt gesproken over de wenselijkheid van 

een Brabantbrede aanpak. De ODBN volgt hetzelfde spoor, de OMWB oriënteert zich op de systematiek. Het 

onderwerp zal  besproken worden door de 3 directeuren van de diensten. Het AB-voorstel zal in afstemming 

met de heer d’Haens worden opgesteld. 

 

4.d Evaluatie Landelijke handhavingsstrategie als vervolg op werkconferentie 16 maart 2017 

Het DB merkt op dat er bij de werkconferentie geen besluiten worden genomen, maar conclusies worden 

getrokken. Inclusief deze wijziging stelt het DB het voorstel vast. Er wordt nog een AB-stuk opgesteld in 

afstemming met de heer d’Haens. 

 

Mevrouw Schreurs uit de complimenten over de stukken die voor het DB zijn geagendeerd en verlaat de 

vergadering. 

4.e. Afvaardiging Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht (BPO) 

Het DB stelt het voorstel vast. 

4.f. Regionaal uitvoeringsbeleid asbest 

Het DB stelt het beleid vast en merkt op dat het ambtelijk een goed gedragen stuk is. Het past bij de 

systematiek van de ODZOB. Mogelijk dat zich in de uitvoering nog knelpunten voordoen, die bijgeschaafd 

dienen te worden, maar het beleid staat en wordt vastgehouden. Het is van belang dat Brabantbreed 

prioriteiten gesteld worden in de wijze waarop met sanering van asbestdaken et cetera omgegaan wordt. 

Zowel ambtelijk als bestuurlijk dient op dit vlak  een omschakeling plaats te vinden. Het DB verzoekt de 

provincie (in persoon van de heer V.d. Hout) hierin een coördinerende rol te pakken en een brief te laten 

opstellen door het signaleringspunt asbest.  

 

4.g. Presentatie asbestdakenverbod 2024 

Het DB stemt in met de presentatie, het punt zal tijdens de AB-vergadering van 29 juni gekoppeld worden 

aan het punt asbestbeleid, mevrouw V.d. Rijt leidt het punt in. 

4.h. Besluit omgevingsrecht (BOR) verbetering VTH-wijzigingen t.o.v. ontwerpbesluit 

Het DB neemt hier kennis van. In het AB zal een voorstel worden ingebracht dat refereert aan de eerdere 

besluiten die zijn genomen over dit onderwerp en het opnemen in de begroting 2018 van middelen voor 

deze taken. Vorig jaar is afgestemd met de gemeenten, nu er duidelijkheid is over het besluit zal dit proces 

voortgezet worden.  

5. Financiën 

 

5.a Jaarstukken 2016 

Het DB stelt het voorstel vast en maakt complimenten voor de bedrijfsvoering van de ODZOB. Het DB 

verzoekt de ODZOB een persgesprek te arrangeren, om het goede resultaat van de ODZOB en de 

inhoudelijke ontwikkelingen zoals op het gebied van asbestbeleid en operationeel kader milieutoezicht toe 

te lichten. Mevrouw Van de Rijt, de heer Wijman en mevrouw Tolsma zijn hierbij aanwezig, een goed 

moment is na de AB-vergadering van 29 juni.   

5.b Bestuursrapportage I 2017  

Het DB stelt deze vast.  
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5.c Reactienota incl. zienswijzen op ontwerpbegroting 2018 en meerjarenraming 2019-2021 ODZOB 

(inclusief ontwerpbegroting), ter vaststelling 

Er zijn minder (kritische) zienswijzen ontvangen. Geconcludeerd wordt dat de 

raadsinformatiebijeenkomsten een positief effect hebben gehad en dat het belangrijk is hier in de toekomst 

in te blijven investeren (nu en met de komst van nieuwe raadsleden). Voor raadsleden is het belangrijk te 

zien wat de ODZOB oplevert. Het DB verzoekt om in de reactienota bij de reactie van de provincie met 

betrekking tot kwaliteitscriteria aan te geven dat voor wat betreft de kritieke massa er commitment is om 

dit in 2018 op orde te hebben. Inclusief deze wijziging gaat het DB akkoord met het voorstel. 

 

6. P&O  

6.a Persoonlijke beschermingsmiddelen 

Het DB stelt het voorstel vast. Wel wordt erop gewezen dat het toekennen van deze middelen aan de BOA’s 

niet tot een ‘wapenwedloop’ met criminelen mag leiden. Verder benadrukt het DB het belang van goede 

scholing van de BOA’s voor het gebruik in deze middelen. 

Naar aanleiding van de bijeenkomst ‘Ontmoeting in het groen’ in Heeze-Leende wil de voorzitter uitgezocht 

hebben hoe het met de aansprakelijkheid zit bij gebruik van middelen als staalkabel/net bij het staande 

houden van wildcrossers in geval van verwonding. Dit zal teruggekoppeld worden aan het DB.   

7. Rondvraag 

Mevrouw Tolsma noemt de ODZOB-dag voor medewerkers en een nieuwe ODZOB on tour in september.  

Zij doet een mededeling over een tragische personele aangelegenheid. 

 

Mevrouw Tolsma geeft aan dat zij via de voorzitter een IBT-brief van de provincie aan de gemeente Heeze-

Leende heeft ontvangen waarin zorgen worden uitgesproken richting de ODZOB in het kader van toezicht 

emissie veehouderij. De ODZOB is niet direct geïnformeerd en ook niet vooraf in de gelegenheid gesteld om 

te reageren. Mevrouw Tolsma stemt af met het betreffende afdelingshoofd bij de provincie en de heer V.d. 

Hout wordt gevraagd dit ook intern te bespreken. 

 

Mevrouw Tolsma geeft aan dat er overeenstemming is met de andere Brabantse Omgevingsdiensten over 

centralisatie van de watertaken bij de ODZOB. Medewerkers kunnen overkomen, dat hoeft niet. Er zijn 

gesprekken gepland met betrokkenen. Indien ze niet overgaan, kunnen zij bij hun eigen Omgevingsdienst 

op andere werkzaamheden worden ingezet. Er is aandacht dat zij bij aanvang tijdelijk worden ingezet bij de 

ODZOB, zodat de kwaliteit geborgd is. 

 

Mevrouw Tolsma heeft in een overleg met de Wijkraad Brouwhuis in Helmond de heer V.d. Hout vervangen. 

In het najaar zal een nieuwe bijeenkomst worden gepland. Het gebruik van e-noses heeft positieve 

resultaten en mevrouw Tolsma benadrukt het belang van continuering.   

 

Mevrouw v.d. Rijt heeft een vraag met betrekking tot groene wetten en vraagt mevrouw Tolsma dit uit te 

zetten bij de ODBN. 

8. Sluiting 

De voorzitter dankt ieder voor haar/zijn inbreng en sluit de vergadering om 10.30 uur. 

Volgende vergadering 

De volgende vergadering is op 7 september 2017, 9.00-11.00 uur, ODZOB, Wal 28, Eindhoven. 
 


